
Dagsorden

Vedrørende: 20210325 Dagsorden Mødedato:
25.03.2021
17.00 – 18.30

Deltagere: Lise, Emil, Mogens, Lene, 
Birgitte, JTH, EMØ, SHC, Mikkel, EMØ, Torben, 
Maja, Lars, Sejer, Kalle

Afbud:

Kopi til:

Sted: Starleaf

1. Godkendelse af dagsorden
Vi skal lige kigge på om godkendelse af referat ligger i at man 
IKKE reagerer

2. Nyt fra elevråd (5 min) 

3. Henvendelse fra forældre (10 min) Alle

4. Opsamling fra dialogmødet med BUK (20 min) Mikkel/Mo-
gens/EMØ
Mogens gav et kort oprids. Der var enighed fra bestyrelserne 
om:
Skolerne skal have ro til at udfører deres opgave.
Historierne om skolerne skal tales op.
Der skal være balance mellem det der forventes og de midler 
skolerne reelt får tildelt.

En af udfordringerne er fortsat at lærere kan undervise på 2 ma-
trikler.
Klassestørrelserne blev der rettet fokus på at vi på vestskolen 
ligger højt.
Bedre med fokus på at implementere BogU politikken frem for 
”pr-stunt” og hjemmeside. 
Kunne der være en fælles strategi på kommunal plan om at for-
andre fortællingen.
Begge afdelinger skal nævnes når der snakkes om vestskolen 
med tilflyttere.

Der blev snakket om at grænsen for segregering i kommunen er 
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bestemt ved et tal frem for det menneskelige behov. Det blev 
tilkendegivet at det ikke var en hensigtsmæssig måde at gøre 
det på.

5. Essentielle temaer fra kvalitetssamtale (20 min) JTH/SHC/EMØ
Erik indledte med at fortælle kort om at procesplanen med 
”Skole uden skæld ud” og vigtigheden af at udvikle kompetencer 
for personalet. 
 Herefter genfortælling fra Jan og Stinne om deres oplæg.
Jan: meget omkring Ressourcen og at data skal give anledning til 
nysgerrighed mere end konklusioner.
Stinne: Fokus på Træningsbånd og om de data hun havde samlet 
fra forældre og børn på Træningsbåndet.

Hvis det ønskes kan bestyrelsesmedlemmerne få tilsendt slides-
hovet.
Der blev også sat fokus på at de elever med lav IQ mangler et 
samlet kommunalt tilbud.
Fremadrettet skal vi være mere klare i arbejdet med at indsamle 
data og lave genkendelige handleplaner.

Bliver der fokuseret på dem der har det svært frem for almen? 
Vi mener selv at der er fokus på begge grupper. Den almene 
gruppe vil også profitere af visionsarbejdet – Det skal hjælpe alle 
og det kræver fokus på både den enkelte elev og gruppen. 

Dataarbejdet er ikkesystematiseret, men er påbegyndt i det 
nogle teams og i ledelsen. 

6. Nyt om Corona – genåbning? (20 min) JTH/SHC/EMØ
Skolegangen efter påske bliver fra 8 – 13/14 alt efter alder. Der 
må ikke blandes fra nødundervisning til almen undervisning 
grundet 5 dages ”karantæne” når man har været på skolen. 
Der flyttes rundt på lærerkræfter, så der kan være 2 sammen 
om undervisningen så ofte som muligt. 
Der bliver lavet en trivselsmåling hver onsdag for udskolingen?
Personalet er klar til udfordringen. 
Testning kommer til at udfordrer. Både i forhold til kapacitet og 
kø-dannelse osv.

Der spørges ikke til test. Der kan kun opfordres. 
Der bør snakkes om at det er ok at man er sammen med andre i 
fritidsinteresser. Forskel på forsamlingsforbud og undervisning… 
God generel snak om det der kan være svært at forstå, og at det 
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er hængt op på retningslinjer og de forskellige arenaer.

7. Meddelelser (10 min) Alle
- økonomi
Underskuddet bliver på 1,3 mio, så vi har nedbragt det med 1,5 
mio i forhold til sidste år, og det er godkendt. Vi planlægger ud 
fra at underskuddet skal halveres i 2021, så vi komme ud af året 
med et underskud på ca. 650.000 kr. 
Kan vi invitere en udefra med til næste gang, der skal snakkes 
økonomi.
- arbejdet frem mod skoleplan
vi er i en proces pt, hvor der skal være et samarbejdsspor mel-
lem ledelse og personale. Mange punkter bliver taget op som 
eks. Tilstedeværelse, opgaver osv.
Når skoleplanen er færdig skal den forbi TR’ne og siden persona-
let. Ideen er at skabe gennemskuelighed for flere om de kom-
plekse sammenhænge.
- sygefraværsprojekt
Der er en kommunal indsats i gang hvor alle skal arbejde på at 
reducere sygefraværet med 10% . Vi ligger lavt men er opsatte 
på at de 10% også gælder for Vestskolen. 

Evt. (5 min)

1) Det vil være en god ide at der på et tidspunkt søges midler til 
klubområdet. Der er mange mulige kommende brugere, og det 
er vigtigt at de penge også kommer klubben til gode for at sikre 
det gode tilbud.
Det kan være en udfordring at ansætte de rigtige med kort frist, 
hvis vi åbner for hurtigt op
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